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Verslag van de vergadering van 20 maart 2023
Aanwezig:  
Naam 

Rol   

Dhr. M. Wiersma voorzitter Dhr. J. Koevoet lid 

Mevr. D. Bouw ambtelijk secretaris Dhr. S. Smits lid 

  Dhr. Baks lid 

  Mevr. J. Mensink lid 

  Mevr. C. van den Hoed lid  

  Mevr. S. Scheringa lid 

  Mevr. Y. Borsboom (aspirant)lid 

    

 
Afwezig (met kennisgeving): 
Mevr. N. Sulman en mevr. R. van Veen  
 

Informatief 

1) Opening en vaststelling agenda  
A) Opening en welkom 
De voorzitter heet iedereen van harte welkom en opent de vergadering. In het bijzonder Yvette Borsboom als 
nieuw aspirant lid en Simone Scheringa als nieuw lid. De agenda wordt vastgesteld. 
B) Terugblik op het gebeuren tijdens de laatste ASDN bijeenkomst 
Tijdens de vorige ASDN- vergadering op 27 februari heeft er een pittige discussie plaatsgevonden n.a.v. een 
opmerking van één van de leden van de Adviesraad. Er werd aangegeven dat de ASDN niet meer voor de 
‘gewone’ Nunspeetse inwoners is. Dit in verband met de hoeveelheid vergaderstukken die om veel leeswerk 
vragen en het niveau waarop de ASDN functioneert. In combinatie met een druk privéleven, is dit een punt van 
aandacht.  
Tijdens de discussie is besproken dat niet van ieder lid verwacht wordt dat deze alle stukken, ook die van de 
andere werkgroep, volledig doorleest. Dit kan betekenen dat één werkgroep een advies voorbereidt en dit 
inbrengt in de vergadering ter bespreking. Daardoor zullen sommige onderwerpen dus minder besproken 
worden dan andere. De reactie dat hierdoor de onderlinge binding mogelijk minder wordt, wordt besproken en 
we zoeken naar mogelijkheden om elkaar ook informeel af en toe te ontmoeten om zo de onderlinge binding te 
waarborgen  
Inmiddels zijn er afspraken gemaakt met één van de leden van de Adviesraad om zoveel als mogelijk aangehaakt 
te blijven bij de werkgroepen en - alleen wanneer het lukt - bij de ASDN-vergaderingen. Ook zijn er afspraken 
gemaakt over de hoeveelheid leeswerk. Zo blijft het mogelijk om aan te kunnen blijven sluiten bij de ASDN.  

2) Notulen en actielijst van de vorige vergadering 27 februari 2023 
Na aanpassing worden de notulen en de actielijst van de vorige vergadering worden vastgesteld.  
 
Pag. 1 ‘de enquête komt niet bekend voor bij de ASDN’. Dhr. Baks heeft de enquête met veel plezier ingevuld en 
vond hem erg goed. Complimenten aan de gemeente om zulke brede vragen (op B1 niveau) te stellen.  
 
Pag. 3 Voorstel “beleidsonderwerpen bespreken in ASDN vergadering” (voorbereid door werkgroepen); 
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Advies startnotitie Swim2Play; Er werd tijdens de vorige ASDN-vergadering gezegd dat er is afgeweken van de 
procedure en dat dit te maken had met politieke besluitvorming. De procedure rond advies Swim2Play is wel 
gegaan zoals dat hoort. Het advies is pas na de ASDN-vergadering verstuurd naar het college, en in de 
aanbiedingsbrief wordt ook benoemd dat het advies besproken is tijdens de ASDN vergadering. 

3) Ingekomen stukken   
 A) IZA / GALA- ter kennisname gedeeld met de ASDN en er zijn geen vragen over.  
B) Jaarverslag ASD Elburg– tendens is meer toe te gaan naar een infographic voor het publiceren van het 
jaarverslag. Actief contact onderhouden met de inwoners - hoe doen andere ASDN-raden dat? Goed om van 
te leren. Ieder adviesraadlid onderhoudt contacten op persoonlijke titel. Onderhoud contacten wordt op 
verschillende manieren georganiseerd. Half april 2023 ontmoeten de verschillende ASDN-leden uit de regio  
elkaar en kan deze vraag worden besproken met leden uit andere gemeenten. 
C) Uitnodiging bijeenkomst leden regio, d.d. 13-04-2023 (graag deelname opgeven)  
Aanwezig hierbij zijn o.a. Petra van der Horst van De Koepel en het Trimbos Instituut (OKO). Er wordt 
gevraagd wie er als vertegenwoordiging vanuit de ASDN naar toe wil gaan. Dhr. Baks geeft aan dat hij ook 
een workshop zal verzorgen over met name Langer Thuis wonen, en als er vragen o.i.d. zijn vanuit de ASDN 
verneemt hij deze graag, zodat hij deze mee kan nemen. Mevr. Scheringa geeft aan dat zij ook graag wil 
deelnemen.  
D) Presentatie OKO (ter info) en E) Memo OKO (ter info) 
In de Startnotitie Bestaanszekerheid en schulden is er één zin over OKO opgenomen en verder geen directe 
link met schulden. In hoeverre heeft armoede relatie met OKO? De ASDN ziet hier een belangrijke relatie in. 
Per april start er een (regionale – 8u p/w voor de gemeente Nunspeet) projectleider voor OKO en wordt het 
interessant voor de ASDN. Zonder OKO te benoemen blijven kijken naar jeugd. Aan de hand van de 
jaarkalender wordt er opnieuw gekeken welk beleidsonderwerp de ASDN wanneer kan verwachten. 
OKO is een landelijk programma. Goed om de projectleider OKO t.z.t. uit te nodigen bij de ASDN.  
         ACTIE: mevr. Bouw  
Voorstel om in het beleidsplan Bestaanszekerheid en schulden een link op te nemen met een verwijzing naar 
OKO. Dhr. Koevoet en dhr. Smits - vanuit beide WG – gaan hierover in gesprek met verantwoordelijke 
beleidsmedewerkers.            
    ACTIE: dhr. S. Smits / dhr. Koevoet 

 

4) Cyclus adviezen en reacties nakijken op data en vervolgacties   
B) Reactie Advies notitie “Swim2Play” en matrix; De ASDN vindt de reactie van de gemeente grondig en 
correct. Advies van de ASDN aan de gemeente is dat het essentieel is om voortaan al gelijk mee te nemen in 
het beleidsplan hoe de financiën geregeld zijn. Hier wordt een terugkoppeling over gegeven via de WG.  
       ACTIE: dhr. Koevoet 
C) de reactie van het college op de brief van de ASDN m.b.t. verlenging beleid en samenwerking MO / BW 
wordt eind maart verwacht. Staat op 21 maart op de agenda van het College.  

5) Mededelingen 
A) Interessante bijeenkomsten (zie lijst One Drive)   

Dhr. Baks deelt mee dat er afgelopen zaterdag Open dag in De Mallejan was en dat het een groot succes 
was. Opkomst ongeveer 40 /50 personen. De opvang van de alleenstaande minderjarige asielzoekers is 
voorlopig met 6 maanden verlengd. Dhr. Baks houdt het in de peiling d.m.v. een wekelijks bezoek.  

B) Data informele bijeenkomsten ASDN (Stef en Jacqueline)  
Woensdagavond 26 april geven alle ASDN-leden aan dat zij beschikbaar zijn. Mevr. Sulman moet nog 
gevraagd worden. Mevr. Bouw kan er niet bij zijn. Uitnodiging volgt.  

C) Verslag voorzitters regio NW Veluwe Adviesraden; Twee voorzitters van andere ASDN-raden nemen 
afscheid. Twee onderwerpen komen er op regionaal niveau aan, waaronder huiselijk geweld. Bij een 
adviesvraag vanuit een gemeente, nemen 2 /3 voorzitters initiatief in deze. Agenderen in het volgende 
regiovoorzittersoverleg. Aankaarten wat er van onze ASDN verwacht wordt, neemt de voorzitter mee 
naar de wethouder en de teammanager.         
     ACTIE: dhr. Wiersma  
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D) Voor het beleidsonderwerp Mantelzorgwaardering en wijk- en kerngericht werken is recent een 

startnotitie voorgelegd aan de wethouder. Mevr. van Wezep (beleidsmedewerker) is er door mevr. Bouw 
op geattendeerd contact op te nemen met de werkgroep 16+ jaar om hierover te sparren.  

 

19.30 - 20.45 uur Inhoudelijk - afspraken opnemen in actielijst  

6) Stand van zaken werkgroepen:   
A) 0 – 23 jaar:   

1. Verslag Overleg WG 0-23_13-03-2023;  
Er heeft een korte kennismakingsronde plaatsgevonden i.v.m. de eerste keer van mevr. Borsboom bij het 
WG-overleg. Daarna zijn er kort nog wat algemene zaken aan de orde geweest. OKO is naast de 
kadernotitie Speelruimten nog even ter sprake geweest. 
2. Kaderstellende concept notitie inzake speelruimten;  
Woensdag as. staat er een afspraak gepland met mevr. Nagelholt – verantwoordelijke 
beleidsmedewerker – dhr. Baks, mevr. Sulman en dhr. Koevoet. Het is aan de gemeente om de 
suggesties te verwerken. Aanvulling; speelbankjes in speeltuinen - of er rekening gehouden kan worden 
met ouderen die op bankjes kunnen zitten in speeltuinen. Mevr. Mensink vraagt wat er onder ‘goed 
onderhouden’ wordt verstaan. Of hier ook veiligheid onder valt. De oudere speeltuinen worden minder 
goed onderhouden, geeft ze aan en de nieuwere speeltuinen wel.  
Veiligheid is goed onder de aandacht bij de gemeente Nunspeet. Aandachtspunt is om een bordje bij de 
speeltuinen te plaatsen met leeftijdsgrenzen.  
Dhr. Baks deelt mee dat er vanuit de Landelijke brandweer een Pilot firewise loopt. En de gemeente 
Nunspeet is gevraagd om hieraan mee te doen. De pilot wordt door een werkgroep van de 
Dorpsgemeenschap uitgevoerd in Vierhouten. De bedoeling is dat er een overall aanpak komt bij grote 
natuurbranden rond Vierhouten. Inmiddels zijn alle brandkranen  door de werkgroep weer zichtbaar 
gemaakt en volgen meer projecten. Inschakeling van de lokale gemeenschap is voor dit project leidend. 

B) 16 + jaar:  
1. Formalisering samenwerking met de gemeente i.r.t. participatie  

De gemeente hoort zichtbaarder te zijn op begrijpelijk (B1) niveau. Rol van de ASDN i.r.t. participatie 
is om mee te kijken aan de hand van een checklijst met criteria – wat vinden we belangrijk - in 
beleidsstukken en op basis daarvan adviezen schrijven. Gemeente stimuleren om een 
verdiepingsslag aan te leggen. Er is veel, maar wordt onvoldoende gecommuniceerd. Komt volgende 
ASDN-vergadering terug op de agenda.        
       ACTIE: mevr. Bouw  

2. Communicatie vanuit de ASDN naar buiten toe  
Er wordt ASDN-breed al langer geworsteld met het feit dat de ASDN niet bekend is bij de inwoners. 
Er zijn verschillende methodieken, zoals een smoelenboek in HaH, inwoners periodiek uitnodigen bij 
ASDN, promotie op billboards / tv kanalen. De ASDN kiest ervoor om de denkkracht die er nu is te 
gebruiken waarbij de ASDN een redelijke afspiegeling is, kijkend met een positief kritische blik. 
Daarbij is het zeker goed dat ieder ASDN-lid gebruik blijft maken van zijn / haar netwerk. 
A.d.h.v. een document van Movisie bespreken we welke rol het beste bij de ASDN op dit moment 
past. We komen tot de conclusie dat we de rol “Meedenken aan de voorkant” het meest passend 
vinden. Op deze manier ontstaat er ruimte voor de gemeente en de adviesraden om samen te 
onderzoeken wat de kern van het maatschappelijk vraagstuk inhoudt. Achteraf kunnen adviesraden 
nagaan of het perspectief van inwoners voldoende is meegenomen in het uiteindelijke beleid. 
We denken dat dit zorgt voor optimale benutting van inhoudelijke en ervaringskennis van de ASDN-
leden. Daarnaast vinden we dat we altijd ongevraagd moeten blijven adviseren op de manier waarop 
we dat hebben afgesproken.  
 

3. Verslag WG 15/03  
Dhr. S. v/d Berg – beleidsmedewerker Sociaal Domein / aanspreekpunt WG 16+ jaar – heeft op 
woensdag 15 maart aangesloten bij de WG. Gevraagd of hij een lijst kan maken van de 
beleidsadviseurs met beleidsonderwerpen. In 2022 is een inwonersonderzoek gedaan met circa 900 
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respondenten (die niet alle vragen hebben beantwoord). Het gaat om een onderzoek onder 
inwoners van 20 jaar en ouder met drie thema’s die nog worden toegestuurd, evenals het hele 
onderzoek. Uit het onderzoek kwam o.a. dat het over het algemeen vrij goed gaat in Nunspeet. Van 
belang is dat de gemeente zich gaat focussen op de kwetsbare inwoners waar eenzaamheid aan de 
orde is. Verder is er een WG opgericht voor Eenzaamheid met professionals. Aangegeven dat het van 
belang is om vrijwilligersorganisaties er bij te betrekken. Er wordt een folder gedeeld met de ASDN, 
de WG en met dhr. S. v/d Berg voor senioren – waar ouderen betrokken worden bij beleid - vanuit de 
gemeente Diemen met dank aan mevr. van den Hoed. Goed om mee te nemen in de gemeente 
Nunspeet. De WG wordt uitgenodigd voor de volgende bijeenkomst van de werkgroep Eenzaamheid. 
Dhr. S. v/d Berg wil graag een keer met een paar leden van de ASDN van beide WG in gesprek over 
het thema Eenzaamheid. Dhr. Smits neemt initiatief in deze.      
   ACTIE: dhr. Smits  
Steunpunt Mantelzorg; dhr. S. v/d Berg heeft twee gesprekken gevoerd met mantelzorgconsulenten. 
Het Steunpunt is nog in opbouw en bevindt zich momenteel nog in het gebouw van ’t Venster en 
verhuisd naar een nieuw te bouwen vleugel bij ’t Venster. Het Steunpunt Mantelzorg gaat de 
verbinding worden met alle welzijnspartijen voor alle mantelzorgers. Ook krijgt het een rol bij de 
alliantie Veilig Ouder worden in Nunspeet. Donderdag 23 maart is de officiële opening van het 
Steunpunt Mantelzorg. Er wordt een bos bloemen geregeld namens de ASDN.    
            
      ACTIE: mevr. Bouw 
Inclusie Agenda; 
Dinsdag 21 maart hebben mevrouw Scheringa en dhr. Smits een gesprek met mevr. Woudstra over 
de Inclusie Agenda. Hier volgt een terugkoppeling over.   

7) Jaarverslag 2022  
Complimenten voor het jaarverslag van 2022 aan de voorzitter. Met dank aan mevr. van den Hoed een paar 
aanpassingen / suggesties -;  
Pag. 4; Toevoegen van welke kern de leden lid van zijn.  
Achter dhr. Smits staat dat hij lid is, aanpassen in vice voorzitter. Zinvol om te vermelden dat de vacature 
voor penningmeester nog vacant is.  
Pag. 5; 1e zin ‘Deze vergaderingen waren openbaar’. Erbij vermelden dat er geen inwoners bij aanwezig 
waren.  
5 alinea: 0-23 jaar moet toch zijn -9 mnd – 23 jaar?  
Pag. 6 ‘ongevraagd en gevraagd advies’ de transitie ‘van de achterkant naar de voorkant’ mist.  
Voor publicatie in het HaH wordt het jaarverslag in een infographic gemaakt.     
         ACTIE: dhr. Wiersma  

8) Inwerkprogramma   
Alle leden van de ASDN kunnen zich vinden in het inwerkprogramma. Afgesproken wordt om over drie 
maanden te evalueren. Mevr. Borsboom fungeert als proefpersoon.   ACTIE: mevr. Bouw 

 

45. – 21.00 uur Rondvraag en afsluiting  

9) Rondvraag   
• In het kader van belangenverstrengeling deelt dhr. Baks mee dat hij onlangs benoemd is tot voorzitter 

van Topcare. Een organisatie die zorgprofessionals verbindt. Topcare staat voor topzorg voor mensen 
met complexe aandoeningen die specialistische zorg nodig hebben. Topcare-expertisecentra verbeteren 
de kwaliteit van zorg en behandeling door onderzoek en samenwerking met universiteiten en 
hogescholen. Op dit moment is er geen sprake van deelnemers vanuit de regio. Het is wel mogelijk dat er 
een organisatie vanuit de regio deel gaat nemen. Indien dit zo is, wordt de ASDN hiervan op de hoogte 
gesteld.  

• Adviesvraag Startnotitie Bestaanszekerheid en schulden; voor een deel bij de raad geweest en een deel 
van het advies is geleverd. Mevr. W. (Willemijn) Nolden vertrekt bij de gemeente en de ASDN wordt in 
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een tijdslimiet gedrukt, waardoor het niet lukt om het ASDN-breed te kunnen bespreken. Eerste advies 
staat op One drive. Vanuit de WG komt er een verfijning op het stuk dat uit de raad komt.  
Er is veel aandacht gegeven aan verborgen problematiek met name binnen christelijke kringen. Dit is 
vorige week ingebracht in de commissie van de raad. De WG neemt dit mee in het advies.  

 
Meenemen in de aanbiedingsbrief dat het niet gebruikelijk is om binnen 4 weken een advies te geven. 
Komt pas in juni in de raad. Wanneer het eerst nog in de commissie komt, dan wil de ASDN graag nog 
een keer de mogelijkheid krijgen om er nogmaals naar te kijken alvorens het naar de raad gaat.  
       ACTIE: dhr. Wiersma 

10) Afsluiting   

De voorzitter dankt iedereen voor zijn / haar aanwezigheid en sluit de vergadering.  

 

 

 

Volgende vergadering: maandag 24 april 2023 
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